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Zápisnica 

z 23. verejného rokovania OZ Horné Obdokovce, konaného dňa 20. 06. 2014 

__________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:  Gabriela Macháčová, Mgr. Stanislav Ďurina, Bc. Martina Šišková,         

Oto Uhrík, Jozef Sedlár, Peter Flak, PharmDr. Helena Sedlárová  

MVDr. Jana Martonková – starostka obce 

Ing . Jana Gerhátová – ekonómka 

Ing. Monika Laciková – zapisovateľka 

 

Ospravedlnení:– Jozef Gális a Zdenko Majtényi - poslanci OZ   

 

1. Otvorenie 

 

23. verejné rokovanie otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková.  

Na rokovaní privítala všetkých prítomných. Z celkového počtu 9 poslancov OZ sa rokovania 

zúčastnilo 7. Starostka vyhlásila rokovanie za uznášania schopné. 

 

Program rokovania obdržali poslanci v pozvánke. Starostka obce navrhla pridať samostatný 

bod, stanovisko hlavného kontrolóra za bodmi 3 a 4 z dôvodu, aby obsahovo na seba 

nadväzovali. Program je v tomto znení: 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Záverečný účet obce za rok 2013 

4. Správa nezávislého audítora pre obecné zastupiteľstvo 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu a správe nezávislého audítora 

6. Organizačné záležitosti 

7. Diskusia 

8. Návrh na uznesenie 

9. Ukončenie 

 

Program poslanci jednohlasne schválili v tomto znení. 

 

Starostka obce MVDr. Jana Martonková navrhla za overovateľov zápisnice poslancov:  

p. Gabriela Macháčová a p. Oto Uhrík. 

Za členov návrhovej komisie navrhla: p. Peter Flak, Bc. Martina Šišková a PharmDr. Helena 

Sedlárová. Navrhnutých overovateľov a členov návrhovej komisie poslanci schválili 

jednohlasne.  

Za zapisovateľku starostka určila Ing. Moniku Lacikovú.  

 

2. Kontrola plnenia uznesení  

 

Ing. Pozdech predniesol kontrolu plnenia uznesení. Správa je priložená k zápisnici.  

PharmDr. Sedlárová navrhla, aby aj niektoré dôležité veci z diskusie boli zahrnuté v návrhu 

na uznesenie. Poslanec Flak jej odpovedal, že to nie je v súlade s rokovacím poriadkom OZ. 

Občan ak podá nejaký návrh v rámci diskusie, pokiaľ si poslanec tento návrh neosvojí, 

zostáva to len v rovine diskusného príspevku. Nemôže to byť zaradené do programu 

rokovania.   
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Poslanci OZ berú na vedomie správu o kontrole plnenia uznesení.  

 

3. Záverečný účet obce za rok 2013 

 

Ekonómka Ing. Gerhátová predniesla záverečný účet obce. Je priložený k zápisnici.  

PharmDr. Sedlárová sa spýtala k ukončeniu úveru v roku 2014, v ktorom mesiaci bude 

ukončený. Ing. Gerhátová informovala, že v mesiaci október bude ukončený. Ďalej PharmDr. 

Sedlárová požadovala vysvetlenie k funkčnej klasifikácii – rekreácia, kultúra, náboženstvo, 

kde je spomínaný rozpočet cca 18.000,- €, či finančné prostriedky idú aj na náboženstvo. Ing. 

Gerhátová jej odpovedala, že zo štátneho rozpočtu idú finančné prostriedky aj cirkvi, ale my 

neposkytujeme, nakoľko cirkev o finančné prostriedky ani nežiada. Tieto finančné prostriedky 

idú na kultúru a šport a rozpočet je zvýšený kvôli minuloročným oslavám 730. výročia.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za schválenie záverečného účtu obce a celoročné 

hospodárenie bez výhrad až po vypočutí správy nezávislého audítora a stanoviska hlavného 

kontrolóra.   

 

PharmDr. Sedlárová mala pripomienku k úvodnej časti záverečného účtu, že nie sú písané 

úplné názvy zariadení a tiež by bolo vhodné písať kto je vlastníkom daných zariadení. Ing. 

Gerhátová jej odpovedala, že tieto informácie v záverečnej správe sú ako bonus, nakoľko 

dôležitý význam majú vo výročnej správe. V záverečnej správe sa vôbec nemusia uvádzať.  

 

4. Správa nezávislého audítora 

 

Ing. Gerhátová predniesla správu nezávislého audítora. Správa je priložená k zápisnici.    

Správu nezávislého audítora za rok 2013 OZ berie na vedomie.  

 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra 

 

Starostka vyzvala hlavného kontrolóra, aby vyjadril svoje stanovisko k záverečnému účtu aj 

správe audítora. Ing. Pozdech predniesol stanovisko k záverečnému účtu a správe audítora. 

Stanovisko hlavného kontrolóra je priložené k zápisnici.  

Poslanci OZ berú na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra.  

 

Starostka obce vyzvala poslancov k schváleniu záverečného účtu obce Horné Obdokovce za 

rok 2013 a celoročné hospodárenie bez výhrad: 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schvaľuje záverečný účet obce Horné Obdokovce za rok 

2013 a celoročné hospodárenie bez výhrad.  

 

Z predneseného záverečného účtu obce, vyplynulo, že príspevková organizácia Rozvoj Horné 

Obdokovce vytvorila zisk v sume 416,49 € a Ing. Gerhátová ako štatutár tejto organizácie 

požiadala poslancov o súhlas, aby bol daný zisk v sume 416,49 € bol použitý na činnosť 

príspevkovej organizácie. Starostka obce vyzvala poslancov k hlasovaniu: 
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Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili, aby zisk v sume 416,49 € príspevkovej organizácie Rozvoj 

Horné Obdokovce bol použitý na činnosť príspevkovej organizácie.  

 

Tak isto zo záverečného účtu vyplynulo, že obec vytvorila prebytok rozpočtu v sume 

22.923,76 €. Ing. Gerhátová navrhla, aby bol použitý na tvorbu rezervného fondu a vyzvala 

poslancov k hlasovaniu: 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili prebytok rozpočtu v sume 22.923,76 € zistený podľa 

ustanovenia § 10 ods. 3 písmeno a) a b) zákona č. 583/2004 Z. z., o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, aby bol 

použitý na tvorbu rezervného fondu 22.923,76 € a schodok finančných operácií vykryť 

z rezervného fondu v sume 29.632,16 €. 

 

6. Organizačné záležitosti 

 

Organizačné záležitosti na prerokovanie predložila starostka obce MVDr. Jana Martonková. 

 

 Schválenie prípravy žiadosti k výzve – Zvyšovanie energetickej účinnosti 

existujúcich verejných budov vrátane zatepľovania pre rok 2014 v zmysle zákona 

č. 587/2004 Z. z. o Enviromentálnom fonde. 

Starostka oboznámila poslancov s výzvou a vyzvala ich, či súhlasia aby sme sa 

zapojili do výzvy, pripravili a realizovali žiadosti k tejto výzve.  

PharmDr. Sedlárová chcela vedieť aké sú termíny k tejto výzve. Starostka jej 

odpovedala, že do konca júla je potrebné podať žiadosti aj s prílohami 

a predpokladaná realizácia je do konca roka 2015.  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať zapojiť sa do výzvy, pripraviť a realizovať 

žiadosť k tejto výzve – pre zateplenie budovy Obecného úradu:   

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili zapojiť sa do výzvy, pripraviť a realizovať žiadosť 

k tejto výzve – pre zateplenie budovy Obecného úradu. 
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Starostka vyzvala poslancov hlasovať zapojiť sa do výzvy, pripraviť a realizovať 

žiadosť k tejto výzve – pre zateplenie budovy Senioru:   

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili zapojiť sa do výzvy, pripraviť a realizovať žiadosť 

k tejto výzve – pre zateplenie budovy Senioru.  

 

 Menovanie riaditeľky ZŠ s MŠ Horné Obdokovce  
Starostka informovala, že dňa 20. mája 2014 sa uskutočnila voľba novej riaditeľky ZŠ 

s MŠ Horné Obdokovce. Rada školy na základe výsledkov výberového konania 

navrhla zriaďovateľovi na vymenovanie do funkcie riaditeľa ZŠ s MŠ Horné 

Obdokovce pani Mgr. Annu Martonkovú. Navrhnutá kandidátka spĺňala všetky 

potrebné požiadavky a na základe návrhu rady školy starostka ako štatutár 

zriaďovateľa dňa 10. 06. 2014 menovala Mgr. Annu Martonkovú do funkcie 

riaditeľky s nástupom od 01. 07. 2014. Poďakovanie pani riaditeľke Mgr. Kišacovej 

a zároveň uvedenie do funkcie novej pani riaditeľky sa uskutoční počas slávnostného 

ukončenia školského roku, piatok 27. júna 2014.  

Poslanci OZ berú na vedomie menovanie novej riaditeľky ZŠ s MŠ Horné 

Obdokovce.  

 

 Príprava osláv sv. Cyrila a Metoda 

Starostka predniesla predbežný program osláv na sv. Cyrila a Metoda. Predpoludním 

svätá omša, ak počasie dovolí v parku kaštieľa, kde bude treba pripraviť priestranstvo 

okolo kaplnky v spolupráci s PD a kaštieľom. Týmto vyzvala členov komisie pre 

šport, kultúru a duchovno aby sa zapojili do organizovania svätej omše (obetné dary) 

a výzdoby kaplnky. Popoludní sa plánuje futbalový turnaj detí s podporou NSK, 

priebežne budú súťaže a hry pre deti, trampolína, možno koník z Lužian alebo somárik 

z Ludaníc. V podvečer bude opekačka a občerstvenie formou gulášu. Na ihrisku bude 

pripravená zábava s hudobnou produkciou pána Davidoviča z Kovariec. Je potrebné 

zabezpečiť usporiadateľskú službu a bufet aj z radov poslancov.  

PharmDr. Sedlárová zdôraznila, aby sa uvádzalo že ide o slovanských svätých 

vierozvestcov a bolo to vždy písané aj v oficiálnych verziách, či už v programe alebo 

v pozvánke.  

Poslanec Flak navrhol, aby sa zaobstarali aspoň dva koníky pre deti.  

PharmDr. Sedlárová upozornila, aby sa urobila povrchová úprava v parku kaštieľa 

okolo kaplnky, pretože je tam nerovný terén a kritický je aj vstup do parku. Starostka 

aj poslanec Flak ju upovedomili, že park nie je majetkom obce, preto nemôžeme robiť 

veľké povrchové úpravy a zásahy do terénu. Môžeme zabezpečiť kosenie parku a dať 

pohrabať. Poslanec Mgr. Ďurina navrhol, aby sa terén povaľkoval.  

Správu o programe osláv príchodu slovanských vierozvestcov svätých Cyrila 

a Metoda poslanci OZ berú na vedomie.  
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 Presuny v rozpočte v rámci jednotlivých programov 

Ing. Gerhátová navrhuje urobiť presuny v rozpočte v rámci jednotlivých programov, 

z dôvodu súvisiacich zmien spôsobu vývozu odpadu. A to z programu 1 Riadenie obce 

v sume 13.618,- € do programu 4 Odpadové hospodárstvo v sume 12.000,- € a do 

programu 7 Kultúra a šport v sume 1.618,- €. Starostka vyzvala poslancov 

k hlasovaniu:  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili presuny v rozpočte v rámci jednotlivých programov   

a to z programu 1 Riadenie obce v sume 13.618,- € do programu 4 Odpadové 

hospodárstvo v sume 12.000,- € a do programu 7 Kultúra a šport v sume 1.618,- €. 

 

 Žiadosť o súhlas s umiestnením vodovodnej šachty, vlastníkov bytu školskej 

bytovky 

Starostka informovala, že ide o dodatočnú žiadosť k už odsúhlasenej žiadosti 

o vodovodnú prípojku školskej bytovky. Zhotoviteľ však potrebuje súhlas 

s umiestnením šachty. Vyzvala poslancov hlasovať, či súhlasia so zavedením 

vodovodnej prípojky a umiestnením vodovodnej šachty na parcele č. 41 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili žiadosť o súhlas so zavedením vodovodnej prípojky a 

umiestnením vodovodnej šachty na parcele č. 41 

 

 Sťažnosti občanov pre KOVP (komisia pre ochranu verejného poriadku) 

a žiadosť p. R. Jánošíka  

Starostka informovala o doručení sťažností a požiadala KOVP o ich prerokovanie.  

 

 Žiadosť regionálnej správy ciest Nitra o vydanie stanoviska k povoleniu úplnej 

uzávierky cesty na miestnej komunikácii v časti Dolina.  

Starostka informovala o žiadosti reg. správy ciest Nitra, ktorá žiada obec o vydanie 

stanoviska k povoleniu úplnej uzávierky cesty v období mesiacov júl a august. 

Začiatok ešte nie je určený vzhľadom na prebiehajúce verejné obstarávanie. Bude sa 

robiť len úsek cesty, ktorý je v havarijnom stave. Starostka informovala o upozornení 

od zástupcu RSCU, pána Švelku, že v prípade nesúhlasného stanoviska a neopravenia 

havaríjneho stavu cesty,  môže nastať zhoršenie vozovky a môže sa stať, že v zimnom 

období bude cesta úplne uzavretá.   
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Pán Jozef Jančovič sa informoval, že aký bude mať význam urobiť len krátky úsek 

cesty, pretože cesta je rozbitá na celom úseku a môže nastať situácia, kedy sa úplne 

cesta uzavrie? Nemá to žiadny význam, čo môže urobiť obec? 

Starostka informovala o tom, že nemáme ešte úplné a presné informácie o opravách, 

požadujú len vydanie stanoviska. 

Mgr. Ďurina navrhol, aby sme k stanovisku dali podmienku, že požadujeme opraviť 

celú cestu z Ludaníc do Horných Obdokoviec.  

PharmDr. Sedlárová dodala, či sa nemôžeme brániť proti tomuto stanovisku a vydať 

nesúhlasné stanovisko. Poslanec Flak jej odpovedal, že to môžu brať akoby sme 

odmietli opravu havarijneho stavu.  

 

Poslanci OZ berú danú žiadosť na vedomie, s tým, že sa k súhlasnému vyjadreniu 

stanoviska pridá podmienka, že požadujeme opraviť celú cestu z Ludaníc do Horných 

Obdokoviec.  

  

 Informácia o činnosti  

Starostka predniesla správu o činnosti, ktorá je priložená k zápisnici.   

 

7. Diskusia 

 

Starostka obce otvorila diskusiu.  

 

Poslanec Flak sa informoval, ako to pokračuje ohľadne vysporiadania pozemku COOP 

Jednota Horné Obdokovce. Starostka mu odpovedala, že je vypracovaný geometrický plán, 

v ktorom boli nutné opravy daného stavu. Tieto opravy musí odsúhlasiť katastrálny úrad, 

ktorý má na vybavenie 30 dní. Čakáme na vyjadrenie katastrálneho úradu a potom môžeme 

danú parcelu dať zapísať na list vlastníctva obce. Po vysporiadaní majetkových pomerov bude 

navrhnuté schválenie na odpredaj parcely.   

Poslanec Flak požadoval, či sa môže dať smetná nádoba na zástavku v Obsolovciach. 

Starostka prisľúbila, že pracovníci obecného úradu zabezpečia smetnú nádobu.   

 

Poslankyňa Macháčová sa informovala, ako pokračuje rokovanie ohľadne čistenia 

Perkovského potoka. Starostka jej odpovedala, že riaditeľ vodohospodárskeho podniku Ing. 

Jursa jej prisľúbil vyčistiť koryto do konca októbra.   

 

Bc. Šišková sa informovala, kedy sa budú opravovať chodníky na cintoríne. Starostka 

odpovedala, že momentálne nemáme na to finančné prostriedky a nové výzvy budú až 

nasledujúci rok. Ďalej sa Bc. Šišková informovala, prečo sa nepokračuje vo výrobe zámkovej 

dlažby. Starostka jej odpovedala, že je výroba ekonomicky nevýhodná, nákup hotovej dlažby 

je lacnejší.  

 

Mgr. Ďurina poďakoval za dopravnú značku, ktorá bola osadená na ulici pri družstve. 

Zároveň dodal, kedy sa to dokončí, nakoľko bola osadená značka zákazu obojsmerne, ale 

dopravná značka sa osadila len na jednej strane. Starostka odpovedala, že z druhej strany je 

zábrana, ktorá bráni vjazdu motorových vozidiel a spýtala sa koľko vozidiel tadiaľ denne 

prechádza? Mgr. Ďurina odpovedal, že je to lepšie ale presný počet nevie uviesť.   

 

PharmDr. Sedlárová sa informovala na projekt, ktorý riešil suchý polder za hlavinou, 

vzhľadom na možnosť povodňového nebezpečenstva. Starostka informovala, že vie 
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o vypracovanej projektovej dokumentácii ešte z predchádzajúcich rokov. Realizácia nebola 

vykonaná z dôvodu nevysporiadaných pozemkov a problémov s financiami. PharmDr. 

Sedlárová navrhla obnoviť tento projekt.  

 

Mgr. Ďurina v mene všetkých poslancov zablahoželal novej nastávajúcej pani riaditeľke ZŠ 

s MŠ Horné Obdokovce, Mgr. Anne Martonkovej.  
  

8. Návrh na uznesenie 

 

Poslanec Flak predniesol návrh na uznesenie. Starostka vyzvala poslancov k hlasovaniu.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Uhrík, p. Flak, p. Sedlár, p. Macháčová, Mgr. Ďurina, Bc. Šišková 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: PharmDr. Sedlárová 

 

Návrh na uznesenie bol schválený.  

 

9. Ukončenie 

 

Starostka obce MVDr. Martonková poďakovala všetkým prítomným za účasť a rokovanie 

o 20,15 hod. ukončila. 

 

 

 

 

 

 

MVDr. Jana Martonková      Ing. Monika Laciková 

             starostka obce              zapisovateľka 

 

 

 

 

 

Overovatelia: Gabriela Macháčová 

   Oto Uhrík  
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Uznesenie 

z 23. verejného rokovania Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce, konaného  

dňa 20. 06. 2014 

__________________________________________________________________________ 

 

 

A. S c h v a ľ u j e : 

 

1. Program rokovania OZ so zapracovanými zmenami 

2. Návrhovú komisiu: poslancov p. Flak, Bc. Šišková, PharmDr. Sedlárová  

3. Overovateľov zápisnice: poslancov p. Uhrík, p. Macháčová 

4. Záverečný účet obce Horné Obdokovce za rok 2013 a celoročné hospodárenie bez 

výhrad 

5. Prebytok rozpočtu v sume 22923,76 € zistený podľa ustanovenia §10 ods.3 písmena a) 

a b) zákona č. 583/2004 Z.z.  o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, ktorý bude použitý na 

tvorbu rezervného fondu 22923,76 €. Schodok finančných operácií bude vykrytý 

z rezervného fondu v sume 29632,16 €. 

6. Použitie zisku príspevkovej organizácie Rozvoj vo výške 416,49 € na činnosť 

príspevkovej organizácie  

7. Zapojenie do výzvy, prípravu a realizáciu žiadosti k výzve – Zvyšovanie energetickej 

účinnosti existujúcich verejných budov vrátane zatepľovania pre rok 2014 v zmysle 

zákona č. 587/2004 Z.z. o Enviromentálnom fonde – pre budovu Obecného úradu 

8. Zapojenie do výzvy, prípravu a realizáciu žiadosti k výzve – Zvyšovanie energetickej 

účinnosti existujúcich verejných budov vrátane zatepľovania pre rok 2014 v zmysle 

zákona č. 587/2004 Z.z. o Enviromentálnom fonde – pre budovu Senioru 

9. Presuny v rozpočte v rámci jednotlivých programov:  

Z programu 1 Riadenie obce v sume 13.618,- € do programu 4 Odpadové 

hospodárstvo v sume 12.000,- € a do programu 7 Kultúra a šport v sume 1.618,- € 

10. Žiadosť o súhlas so zavedením vodovodnej prípojky a umiestnením vodovodnej 

šachty na parcele č. 41 

11. Návrh na uznesenie 

 

  

B. B e r i e   n a   v e d o m i e : 

 

1. Správu o Kontrole plnenia uznesení od posledného rokovania OZ 

2. Správu nezávislého audítora k Účtovnej závierke obce Horné Obdokovce za rok 2013 

3. Správu nezávislého audítora ku Konsolidovanej účtovnej závierke obce Horné 

Obdokovce za rok 2013 

4. Správu Hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce Horné Obdokovce za rok 2013 

5. Menovanie pani Mgr. Anny Martonkovej za riaditeľku ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

6. Program osláv príchodu slovanských vierozvestcov svätých Cyrila a Metoda 

7. Žiadosť pána Róberta Jánošíka o úpravu obecnej priekopy pred novostavbou 

rodinného domu, žiadosť bude prerokovaná v komisii pre Ochranu verejného poriadku 

a stavebníctva 

8. Informáciu Regionálnej správy a údržby ciest Nitra a.s. o uzatvorení cesty III/06455 – 

Ludanice – Horné Obdokovce v období júl, august 2014 po dobu 4 – 6 týždňov 

9. Informáciu starostky obce o činnosti Obecného úradu od posledného rokovania OZ 
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                   MVDr. Jana Martonková 

                     starostka obce 

 

 

 

 

Overovatelia: Gabriela Macháčová 

                        Oto Uhrík  

 

 

 

Zapísala: Ing. Monika Laciková 

 


